

Содержание. Contents

Стерхов А.А., Аллагурова А.А. Методика создания хореографической постановки на основе литературного произведения в общеобразовательной школе	3	Sterkhov A.A., Allagulova A.A. The method of creating a choreographic production based on a literary work in a secondary school.	3
Лозовая Я.Ю., Бухтияр Е.С. Формирование у обучающихся уверенности в возможности самореализации в России	11	Lozovaya Ya.Yu., Bukhtiyar E.S. Formation of students' confidence in the possibility of self-realization in Russia	11
Шербакова К.В. Факторы, влияющие на эволюцию учебных задач и их дидактические функции (на примере школьного курса физики)	21	Shcherbakova K.V Factors influencing the evolution of educational tasks and their didactic functions (on the example of a school physics course).	21
Кирсанова О.Н. Оценка готовности будущих специалистов в области юриспруденции к сдаче нормативов ВФСК ГТО	30	Kirsanova O.N. Assessment of the readiness of future specialists in the field of jurisprudence to pass the standards of VFSC GTO	30
Дятлова Е.Н. Практика формирования традиционных духовно-нравственных ценностей обучающихся: из опыта работы общеобразовательных организаций Луганщины	38	Dyatlova E.N. Practice of formation of traditional spiritual and moral values of students: the experience of secondary schools of Luhansk region.....	38
Фрик О.В. Дистанционное обучение: история становления и современные тенденции в образовательном пространстве	47	Frick O.V Distance learning: history of development and modern trends in the educational space	47
Фрик О.В. О роли учебной дисциплины «Основы российской государственности» в идеологическом образовании и гражданско-патриотическом воспитании в вузе	57	Frick O.V On the role of the academic discipline "Fundamentals of Russian statehood" in ideological education and civic-patriotic education in the university.....	57
Головко О.Н., Михайлова А.Г., Лей В.А. Возможности рекреационного туризма для проведения оздоровительных занятий в вузе	66	Golovko O.N., Mikhailova A.G., Lei V.A. Possibilities of recreational tourism for conducting health classes at the university.....	66
Долбнев В.В., Глушенко Н.А. Сопровождение профессиональной деятельности учителя в рамках школьного методического объединения	73	Dolbnev VV, Glushenko N.A. Support for the professional activities of teachers within the framework of the school methodological association.....	73
Макуха Л.С., Логвинова М.А., Чернышова Е.В. Интегративная модель формирования официальной активности дошкольников с ограниченными возможностями здоровья в условиях инклюзивного образования	80	Makukha L.S., Logvinova M.A., Chernyshova E.V. Integrative model of social activity formation of preschoolers with disabilities in the context of inclusive education	80